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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 402 af 26. april 2016 (alm. del). Spørgsmålet er 
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Spørgsmål 

Hvornår forventer ministeren, at dialogen og overvejelserne om behovet for mulige præ-

ciseringer vedrørende deleleasing-ordningen er afsluttet? 

 

Svar 

Skatteministeriet har, som led i høringen vedrørende lovforslaget L 150 2015/16, været i 

dialog med CARTA A/S om behovet for mulige præciseringer af lovgrundlaget for dele-

leasing. Der henvises til bemærkningerne herom i høringsskema i bilag 1 til L 150 

2015/16.  

 

Der pågår desuden på nuværende tidspunkt hos SKAT en afklaring af, om der er behov 

for præciseringer i forhold til SKATs fortolkning af reglerne om deleleasing. 

 

SKAT forventer at have en afklaring af behovet for mulige præciseringer i løbet af som-

meren, og det forventes, at eventuelle præciseringer herefter vil blive meldt ud i Den Juri-

diske Vejledning eller i et styresignal.  

 

Jeg vil derfor afvente en færdiggørelse af disse overvejelser, inden der kan tages stilling til, 

om der også vurderes at være behov for præciseringer af lovgrundlaget. 
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